
FAU 18. oktober 2022, referat 

Deltakere: 

Marianne Haugh   6B 

Inger-Lise Schwab   4c 

Heidi Røste    5B + vara 3A 

Beate H. Fossnes   1A 

Tiril Vollsæter    1A 

Norunn Svenning-Gultvedt  2A 

Mari Støen    2A 

Silje Slettdal    2B 

Silje Ellis    7C 

Cathrine Skjærgård   4A 

Thea S. Bakken   3B 

Lisa Reiakvam    7A 

Synnøve Skarbø   5C (vara) 

Anders Sveen   3C 

 

 

 

1: Velkommen og valg av referent 

Anders Sveen 3C, tar oppdraget som referent 

 

2: Godkjenne referat og agenda 

OK. Ingen merknader eller kommentarer. 

 

3: Ungdomsskoletilhørighet Voldsløkka skole:  

FAU blir enige om å støtte høringsinnspillet fra Tåsen skole FAU om tilhørighet til Voldsløkka for 

barna på Nedre Tåsen. Vedlagt er høringsinnspill skoletilhørighet Voldsløkka og Bentsbru skoler fra 

Tåsen skole FAU. 

FAU på Berg vil tilslutte seg dette, og tillegge at for elevene på Berg fra Nedre Tåsen, er i den 

situasjon at alle andre de går sammen med på skolen vil tilhøre Voldsløkka skole. 

Skulle det være innsigelser til dette, må dere komme med disse innen torsdag 20.10 kl 20.00 

4.: Gruppene våre: 

Gruppene jobber videre med sine områder. Vi etablerer en ny gruppe – et veldig godt initiativ fra 

Lisa Reiakvam, 7a. I første omgang får hun med seg Silje Ellis, 7c og Marianne Haugh, 6b. 

 



Fra Lisa: 

FAU Berg har etablert en arbeidsgruppe med kallenavn «Oppstart FAU Voldsløkka 2023» 
Barna som begynner på Voldsløkka ungdomsskole høsten 2023, kommer til en helt ny skole, som er 
bra på mange måter – men også uten en etablert felleskapskultur. Vi tror at foreldres engasjementet 
og dialog vil kunne bidra positivt til den skolekulturen som etter hvert tar form. Vi ønsker derfor å 
samle representanter for de eksisterende FAUene på Lilleborg, Bjølsen og Fernanda Nissen og Berg, 
som kan planlegge noen sosiale arrangementer for det første skoleåret, etablere et foreldrenettverk 
og lose FAU Voldsløkka i gang. 
Det hadde vært fint om dere kunne sette oss i kontakt med representanter som ønsker å bidra til 
dette. 
Vi tenker første skritt er å samles, og konstituere et arbeidsutvalg, deretter ta kontakt med skolens 
rektor, Kjersti Svendsen og så jobbe videre med det utgangspunktet. 
Lisa Reiakvam,  
vara-representant 7A Berg skole FAU 
 

 

5: Eventuelt 

Yngvar orientere kort om «Children of the universe»  

Vi snakka om dialogen og påvirkningen vi i FAU kan ha på skolehverdagen til barna. Yngvar tar med 

seg spørsmål om gymsaltilgjengelighet, metoder for korrigering av adferd og spise/drikke rutiner til 

neste møte med rektor.  


